

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET

Datum: Onsdag 11 sep 2024 kl. 19.30-21.00. **Plats:** Digitalt via Teams.

Närvarande: Monica Randström, Ulrika Pizzeghello (från §2), Stefan Mattsson, Olivia Hansén, Peter Håkansson, Marina Karlsson, Lars Molin, Linda Kjellberg, Fredrik Schölin (från §3). **Personal:** Nadja Casadei, Markus Andersson.

Frånvarande: -



§ 1. Mötets öppnande

Monica öppnade mötet i väntan på Ulrika, som tog över under § 2.

a) Val av justeringsperson - Olivia.

b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av 3c.

c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan

Utredning DM: Nästa steg är presentation & diskussion vid Höstmötet.

Krav på DM-arrangörer och hjälp till dem (tidsprogram & antal funktionärer): Se §5.

Gala-priser: Se §4.

STIM-avtal: Markus mailade SFIF innan aug-mötet & påminde för en vecka sedan, ännu inget svar.

§ 3. Östsvenska Höstmötet – Ulrika, Nadja

a) Agenda, ansvarsfördelning, anmälan – Ulrika, Monica, Nadja

21 st är anmälda i IdrottOnline plus ytterligare några att mata in. Fler unga välkomnas. Kostnaden kan vara ett hinder. Beslut: ÖFIF står för kostnaden för 5 st unga personer som är med i antingen Östsvenskas ungdomskommitté eller någon föreningens ungdomskommitté.

b) Kvällens agenda – Nadja, Olivia, Stefan

Olivia berättade om det planerade programmet som bl.a. innehöll mingel, Ulrika säger något, prisutdelningar, mat, efterrätt, quiz, dans, musik.

c) Resersättning

Beslut: Östsvenska betalar resersättning 25 kr / mil upp till max 500 kr / bil. Gäller alla Höstmötesdeltagare. Samäkning uppmuntras!

§ 4. Pristagare Östsvenska utmärkelser – Nadja, Olivia, Stefan, Lars

Olivia läste upp nomineringar och Nadja kompletterade med uppsatta riktlinjer för respektive pris.

Styrelsen utsåg vinnare inom respektive priskategori, nämligen följande: Årets förening, Årets insats och Årets kämpe / Årets pepp. Prisutdelning sker vid höstmötet.

§ 5. DM-bestämmelser – Markus

Tre dokument har sammanställts av Anton Östebo i Tävlingskommittén och sen gått igenom och reviderats vid ett kommittémöte, därefter skickats vidare till styrelse och Utbildningskommitté.

* DM-bestämmelser

* Tidsprogram, underlag för tidsåtgång i olika grenar & klasser

* Antal funktionärer per gren, underlag som även inkluderar respektive persons placering & uppgift.

Styrelsen godkände dokumenten och gav TÅK i uppdrag att utföra ev. ytterligare justeringar i den första och sen sprida till föreningarna. De två senare som fungerar som utbildningsmaterial ska även kompletteras med en "resurslista" på personer med högre arrangemangskompetens, eltidsanläggningar och liknande info. Resurslistan sammanställs av utbildningskommittén. Därefter lägger Markus upp dem på hemsidan.

§ 6. Friidrottens höstkonferens - Ulrika

Ännu oklart vilka vi skickar, men Lars & Marina uppger intresse, även Olivia men oklart om hon kan.

§ 7. Uppföljning av VP – utifrån respektive ansvarsområde

Ulrika lyfter frågan om det är något särskilt vi planerat att genomföra som inte ser ut att bli av och behöver kommenteras. Fredrik lyfter Veteranträffen, svårt att komma på något format som förväntas fungera bra. En annan sak som lyfts fram är grengruppsspecifika utbildningar, där har PC kast kört en del i Växjö men kan breddas till andra grengrupper och orter. En del föreningar kör egna interna utbildningar, här skulle samarbetet med oss/distriktet kunna bli bättre och fler föreningar bjudas in.

§ 8. Ekonomi - Markus

Rapport utskickad ihop med kommentarer. Nytt är bl.a. att vi förväntas få 100 tkr extra av SFIF i stöd som Nadja sökt till våra läger och en ungdomsträff. Trailprojektet har 40 tkr i planerade medel som ej förbrukats, men får vi inget av de 70 tkr RF-SISU Östergötland tidigare sagt sig stödja med ligger vi istället -30 tkr nu. För 2025 har Markus skissat på ett utkast, två större skillnader mot 2024 är att vi kommer få mer stöd av SFIF och nästa år inte har några kostnader för trailprojektet (som i år). Sen har Markus justerat lite här och där på fler ställen, 2025 pekar nu mot +17 tkr.

§ 9. Info från verksamheten – Nadja

Hon jobbar på inför lägren. GM-lägret kommer ha stöd av PC kast. Regelbunden kontakt med våra tre RF-SISU-konsulenter i många olika ämnen, kan ta mycket tid. LOK-stödet i våra föreningar har sjunkit de senaste åren vilket påverkar vårt SDF-stöd. Vid Höstmötet behöver vi någon som kan ta Nadjas punkter (frånvaro med ny bebis).

§ 10. Övrigt

-

§ 11. Nästa möte

Lördag 5 oktober kl. 11.00 i Vadstena.
Mötet avslutades kl. 21.08.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§	Att göra	Ansvarig	Senast
14/5 §4	Gala-priser [...] ytterligare beredning av övriga utmärkelser	Nadja, Lars, Stefan, Olivia	5/8
11/9 §5	Resurslista för arrangemangsstöd	Utbildningskommittén	